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خبر

ردپای فقر تفکر در طنزهای سریالی!
»دهقانی در اصفهان به خانه 
صاحب  بهاء الدین  خواجه 
دیوان رفت. با خواجه سرا گفت 
بگوی که خدا  با خواجه  که 
بیرون نشسته است و با تو 
کاری دارد. با خواجه بگفت، 
به احضار او اشارت کرد. چون 
در آمد پرسید که تو خدایی؟ 
گفت: آری. گفت: چگونه؟ گفت: حال آنکه من پیش، دهخدا 
و باغ خدا و خانه خدا بودم؛ نُوّاب تو، ده و باغ و خانه از من 

بستدند، خدا ماند«.
بند مذکور که حکایتی در طنز از رساله دلگشای عبید زاکانی 
برجسته  طنز  نمونه های  از  یکی  عنوان  به  درحالی  است، 
برای  دارای تفکری عمیق و رسالتی  محسوب می شود که 
انتقال مفهوم به مخاطب خود است و بر خلاف آنچه امروزه در 
بسیاری از طنازی ها علی الخصوص طنزهای رسانه ملی شاهد 

هستیم، دارای درون مایه و بافتی استوار است.
برنامه های  از  به کثیری  تعمیم دهید  را  بند ذکرشده  این 

تلویزیونی در عصر حاضر!
از دیرباز تا کنون، رسانه ملی به عنوان عضوی ثابت، دقایقی 
از اوقات خانواده ها را به خود متمرکز می کند که با برنامه های 
متعدد و درون مایه های متفاوت که هر آیتم با توجه به ساختار 
و مخاطب های خود دارد، تعداد تماشاگران هر برنامه متناسب 
با بافت آن، در مسیر کاهش مخاطب یا افزایش قرار می گیرد.

برنامه ها و سریال های طنز نیز سال هاست با فحوا و محتوای 
مطالبی که تحت عنوان طنز، قرار است با بازخوردهای متعدد 
وارد جامعه شود، در حال بروزرسانی و تکاپوی بیشتر در این 
مسیر است اما مدتی است از غنای اندیشه ای که در پس 
سریال های طنز قرار است نهفته باشد، اثری دیده نمی شود و 
آنچه به شدت در حال خودنمایی است ردپای فقر تفکر است که 

بیش از پیش در چنین برنامه هایی جلوه گری می کند.
در بخشی از کتابِ متعلقات و ملحقات اثر آرتور شوپنهاور 
می خوانیم: برای مردم، تفکر همچون باری طاقت فرساست؛ 
می کند،  ایجاب  حرفه ای شان  کار  که  همان قدری  بنابراین 
می اندیشند و همان قدری که برای تفریحاتِ مختلفشان لازم 
است و نیز برای گفتگو و بازی؛ که از این رو باید طوری ترتیب 
داده شوند که آن ها بتوانند با حداقل اندیشۀ ممکن کارشان 
را پیش ببرند ولی اگر در اوقات فراغتشان چنین تسهیلاتی 
نداشته باشند به جای اینکه کتابی به دست بگیرند و قدرت 
اندیشه شان را محک بزنند، ساعت ها کنار پنجره ولو  می شوند و 
به پیش پا افتاده ترین اتفاقات چشم می دوزند و به این ترتیب 
واقعاً برای مان می شوند مصداق این سخن آریوستو که: چه 

رقت آورند ساعاتِ بیکاریِ نادانان!
و امیدواری بارز در این زمینه وجود دارد که صداوسیمای 
جامعه فعلی از این بارِ طاقت فرسای افراد کنونی، به راحتی 
در فضای دل خواه، جولان ندهد و هرآن گونه که می تواند، نتازد 
که اگر قرار است لبخندی در پس برنامه ها وجود داشته باشد 
قطعاً باید چالشی عمیق و خردی مستور را برجسته نماید؛ نه 
به معنای خالی، فقط لبخندی جاهلانه در پس برنامه ها وجود 
داشته باشد که به تعبیرکلان؛ گاهی کسانی که دعوی و قصد 
اصلاح مفاسد اجتماعی و تهذیب اخلاق انسانی را داشته اند، 
به شیوه طنزپردازی روی آورده اند که آثار عبید در این زمینه 

مشهور است.
و انتظار جدی از میز فکر رسانۀ ملی است تا با چنین درون مایۀ 
فکری، طنز را به پیش برده که هرگونه لغزش و عدم تفکر 
در این مسیر می تواند به سهولت صدای نقادان را درخصوص 

برنامه های اینچنینی به چالش، بدل کند.

سرمقاله

مدیرکل پیش بینی و هشدارسریع سازمان هواشناسی گفت: 
تا روز پنج شنبه- ۱۶بهمن ماه، جوی آرام را در غالب مناطق 
کشور حاکم خواهد بود و در شهرهای صنعتی و پرجمعیت 
و کاهش کیفیت هوا  آلاینده های جوی  افزایش غلظت 

پیش بینی می شود. 
۱۶بهمن ماه،  پنج شنبه-  بعدازظهر  افزود:  ضیائیان  صادق 
سامانه بارشی از غرب وارد کشور می شود و بارش در غرب و 

برخی نقاط شمال غرب شروع می شود.
ضیاییان در ادامه گفت: جمعه- ۱۷بهمن ماه، بارش در غرب و 
دامنه های زاگرس مرکزی و دامنه های جنوبی البرز مرکزی و 

برخی نقاط شمال غرب ادامه خواهد داشت.

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی اضافه 
کرد: شنبه- ۱۸بهمن ماه، بارش در جنوب غرب و غرب تشدید 
می شود و گستره بارش به دامنه های البرز، سواحل دریای 

خزر و شمال شرق کشور کشیده می شود.
وی در پایان درباره وضعیت جوی پایتخت طی امروز و فردا 
گفت: آسمان تهران امروز-۱۵بهمن ماه، صاف تا قسمتی ابری 
همراه با غبار محلی با بیشترین و کمترین دمای ۱۵ و ۳درجه 
سانتیگراد پیش بینی می شود. آسمان پایتخت فردا- ۱۶بهمن 
ماه، صاف همراه با غبار محلی اوایل شب افزایش ابر و گاهی 
وزش باد خواهد بود و بیشترین و کمترین دما به ۱۶ و ۴ 

درجه سانتیگراد می رسد.

خبر اول

افزایش آلودگی هوای شهرهای پرجمعیت تا پنج شنبه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید فرهاد سلیمی  را گرامی می دارد

در  کرونا  بیماری  مدیریت  عملیات  ستاد  فرمانده 
محور  محله  طرح  اجرای  با  گفت:  تهران  کلان شهر 
شهیدحاج قاسم سلیمانی، از ابتدای آذر ماه تا پایان دی 
ماه در تهران میزان بستری ها ۶۳درصد، میزان مرگ ومیر 
۷۵درصد و میزان بستری در بخش های ویژه ۴۲درصد 

کاهش داشته است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
زالی  علیرضا  شهیدبهشتی،  پزشکی  علوم  دانشگاه 
روزگذشته با اشاره به آمار رو به افزایش بیماران کرونایی 
در مجموع  بیمار  درحال حاضر ۲۱۰۰  گفت:  تهران  در 
بیمارستان های استان تهران با تشخیص کرونا بستری 
هستند که نسبت به هفته گذشته افزایش داشته است.
به  در ۲۴ساعت گذشته ۶۲۰۰نفر  زالی  دکتر  گفته  به 
صورت سرپایی به مراکز درمانی و بهداشتی در استان 
تهران مراجعه کردند و ۳۴۲بیمار جدید در بیمارستانها 
بستری شدند که ۱۱۰نفر از آنان در بخش های مراقبت 

ویژه تحت مراقبت قرار گرفتند.
وی با اشاره به این که افزایش شاخص ها ممکن است 

سرآغاز بروز خیز چهارم بیماری در تهران باشد، افزود: 
ممکن است بخشی از این خیز در تقارن با ایام پایانی 
سال قرار گیرد و سبب شود روزهای تلخ سال گذشته 
را دوباره تجربه کنیم. امیدوارم با رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی و محدودیت ها، تقلیل شاخص ها و کاهش 

آمار این اتفاق رخ ندهد.
به گفته وی، معمولاً شاخص های سرپایی زودتر از سایر 
شاخص ها رشد می کند و می تواند زنگ خطری برای 
افزایش بستری بیمارستانی، افزایش مرگ ومیر و یا 

مراجعان بیمارستانی باشد.
فرمانده ستاد عملیات مدیریت بیماری کرونا در کلان شهر 
تهران با اشاره به اجرای طرح محله محور شهیدحاج قاسم 
سلیمانی گفت: از ابتدای شروع این طرح در اول آذرماه تا 
پایان دی ماه در تهران شاهد کاهش شاخص های آماری 
بودیم. در این بازه زمانی میزان بستری ها ۶۳درصد، میزان 
مرگ و میر ۷۵درصد و میزان بستری در بخش های ویژه 

۴۲درصد کاهش داشته است.
وی شرایط تهران را همچنان ناپایدار و شکننده برشمرد و 

خاطرنشان کرد اگر وضعیت شاخص ها همچنان افزایش 
یابد با توجه به تموج آماری روزهای اخیر محدودیت ها 

می تواند تغییر یابد.
فرمانده ستاد عملیات مدیریت بیماری کرونای پایتخت 
از انجام بیش از ۲۰۰هزار تست سریع و PCR از ابتدای 
ابتدای  از  گفت:  و  داد  خبر  تهران  در  تاکنون  آذرماه 
آذرماه تاکنون ۱۸۰هزار تست PCR در تهران انجام شده 
است که ۴۵۰۰۰مورد آن مثبت بوده است. همچنین 
آن  ۴۲۰۰مورد  که  شده  انجام  نیز  سریع  ۴۵۰۰۰تست 

مثبت بوده است.
به گفته دکتر زالی با مداخله، رعایت محدودیت ها و 
فاصله  و  تجمعات  کاهش  بهداشتی،  شیوه نامه های 
چرخش  میزان  می توان  خانگی  قرنطینه  و  گذاری 

ویروس را کاهش داد.
وی در خاتمه گفت: متأسفانه در روزهای اخیر شاهد 
رعایت  کاهش  و  عادی انگاری  و  پروتکل ها  نقض 
شیوه نامه های بهداشتی در جامعه هستیم که عوارض 

زیان بار آن را می توانیم در روزهای آتی شاهد باشیم.

معاون کل وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با 
بیان اینکه زمانی رعایت پروتکل های بهداشتی در کشور 
به بیش از ۸۴درصد رسیده بود، گفت: هم اکنون رعایت 

آن در کشور به ۸۱درصد کاهش پیدا کرده است.
تلویزیونی  برنامه  در  شب  دوشنبه  حریرچی-  ایرج 
گفتگوی ویژه خبری شبکه خبر افزود: در ۱۵روز گذشته 
میزان تردد در جاده های کشور به بیش از ۲۴میلیون 
تردد افزایش یافته است که در مقایسه با سال گذشته 
را  ۲درصد رشد پیدا کرده است و این نگرانی های ما 

بیشتر می کند.
معاون کل وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با 
بیان اینکه استفاده از ماسک، کم هزینه ترین راه مقابله 
با کرونا است، اظهار کرد: دو ماه آینده بسیار حساس 
است، باید سعی کنیم سیر نزولی، نزولی تر شود در غیر 
این صورت باید منتظر عواقب بسیار ناگوار و شومی در 

افزاشی فوتی های کرونا باشیم.
وی بیان کرد: آمارها نشان می دهند که تردد افراد پیاده 
امسال به نسبت سال گذشته که کرونا وجود نداشته 
۴درصد کاهش یافته در حالی که این ۴درصد به هیچ 
وجه قابل قبول نیست، زیرا کاهش تردد افراد پیاده در 
کشور در برخی از زمان ها به ۲۵درصد نیز کاهش پیدا 

کرده است.
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر  کل  معاون 
یادآور شد: درحالی که ما نگران تردد خودرو و افراد پیاده 
هستیم رفتن به کوه های شمال تهران ۳.۵برابر شده 

است.
وی بر رعایت پروتکل های بهداشتی تأکید کرد و افزود: 
هرچه رعایت پروتکل ها بیشتر شود میزان فوتی های و 
بستری های ما کمتر و هرچه پروتکل ها کمتر رعایت 
شود میزان مراجعات سرپایی، بستری و فوتی ها بیشتر 

می شود.
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر  معاون کل   
تصریح کرد : در صورتی که با رعایت پروتکل ها وضعیت 
مقابله با این ویروس بهتر شود پیش بینی ما این است 
متوسط  آینده  سال  اردیبشهت ماه  و  فروردین  در  که 

روزانه فوتی های ما به حدود ۳ نفر کاهش یابد.
سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نیز 
روزگذشته خبرداد: تا کنون یک میلیون و ۴۲۴هزار و 
۵۹۶نفر در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا 
در  کرونا  به  مبتلا  بیماران  از  فوت ۷۹نفر  با  و  شده 
۲۴ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور 

به ۵۸هزار و ۳۸نفر رسیده است.

و  مبتلایان  آمار  آخرین  اعلام  با  لاری  سادات  سیما 
جانباختگان کرونا در ایران افزود: تا ظهر۱۳بهمن ماه، 
براساس معیارهای قطعی تشخیصی ۶هزار و ۵۹۷بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ درکشور شناسایی شد و ۸۱۷نفر 
بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ 

در کشور به یک میلیون و ۴۲۴هزار و ۵۹۶نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون 
یک میلیون و ۲۱۶هزار و ۳۰۵نفر از بیماران، بهبود یافته 
یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین ۳۸۹ نفر 
این  در وضعیت شدید  کووید۱۹  به  مبتلا  بیماران  از 
بیماری تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون ۹میلیون و 
۳۴۰هزار و ۲۵۹آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور 

انجام شده است.
لاری گفت: بر اساس آخرین تحلیل ها، ۱۸ شهرستان 
کشور در وضعیت نارنجی، ۱۲۴شهرستان در وضعیت زرد 

و ۳۰۶شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
وی افزود: شهرستانهای های نارنجی در استانهای شمالی 
چالوس،  جویبار،  تنکابن،  بهشهر،  بابلسر،  بابل،  آمل، 
رامسر، ساری، فریدونکنار، قائمشهر، محمودآباد، نکا، نور 
و نوشهر در مازندران و صومعه سرا، رودسر و لاهیجان 

در گیلان هستند.

»زالی« با اشاره به افزایش بستری های کرونا اعلام کرد؛

خــــطر خیز بیـــــماری در ایام پایانی ســــال

رعایت پروتکل های بهداشتی به ۸۱درصد کاهش یافت 

کرونا در ایران

هشدار

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه

البرز  استان  دادگستری  دبیر شورای تحول قضایی 
گفت: به همت شورای تحول قضائی دادگستری البرز 
امکان شناسایی برخط جرائم و تصرفات غیرمجاز در 

استان البرز پیگیری می  شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین اعظمی چهاربرج- 
البرز،  استان  دادگستری  قضایی  تحو  شورای  دبیر 
با اشاره به اینکه حفظ منابع طبیعی و جلوگیری 
از تغییر کاربری های غیرمجاز، یکی از اصلی ترین 
وظایف قوه قضائیه در موضوع احقاق حقوق عمومی 
و حفظ بیت المال است، گفت: با توجه به این مهم، 
البرز  استان  کل  دادگستری  قضایی  تحول  شورای 

اقدامات جامعی را برای استفاده از روش های نوین 
در زمینه شناسایی تصرفات غیرمجاز آغاز کرده است.

وی اضافه کرد: طراحی سامانه سنجش از راه دور، به 
منظور نظارت آنلاین و هوشمند بر جرایمی که در حوزه 
اموال غیرمنقول ارتکاب می یابد و همچنین ساماندهی 
نحوه مقابله و کشف جرایم بصورت کامل، یکی از 

اصلی ترین بخش های این مجموعه اقدامات است.
البرز  استان  دادگستری  دبیر شورای تحول قضایی 
در خصوص سازوکار اجرای این اقدامات، بیان کرد: 
روش های  تدوین  و  طرح ریزی  مراحل  هم اکنون 
اجرایی و دستورالعمل های آن با محوریت این شورا 

و همکاری سایر دستگاه ها از جمله پژوهشگاه قوه 
قضائیه، سازمان جهاد کشاورزی، موسسه تحقیقات 
راه و شهرسازی و همچنین  اداره  نیرو،  وزارت  آب 

شرکت آب منطقه ای البرز آغاز شده است.
افزود: موضوعاتی نظیر جرایم تغییر کاربری  وی 
غیرمجاز، تصرف غیرمجاز بستر و حریم رودخانه ها، 
جرایم  و  طبیعی  منابع  و  زیستی  محیط  جرایم 
چاه های  و  کوه خواری  خواری،  زمین  به  مربوط 
صورت  در  که  است  مواردی  جمله  از  غیرمجاز 
آنها  به  برخط  صورت  به  سامانه،  این  راه اندازی 

رسیدگی خواهد شد.

»دبیر شورای تحول قضایی دادگستری البرز« خبر داد:

پایش آنلاین تصرفات غیرمجاز در استان

شرایط بهداشتی در پشت صحنه 
برنامه های تلویزیونی رعایت 

می شود؟! نمی شود...
مریم آقانوری- خبرنگار

ساخت برنامه های تلویزیونی گاهی با ده ها نفر عوامل صحنه 
انجام می شود و در شرایط کرونایی به نظارت ویژه بر رعایت 
شرایط  بهداشتی ضرورت دارد که به نظر می رسد آنچه از  
قاب تلویزیون دیده می شود با آنچه در واقعیت وجود دارد، 

متفاوت است.
همه دلمان می خواهد  فیلم ها، سریال ها، مسابقات و برنامه 
های خوب از تلویزیون ببینیم! در شرایط کرونایی اما شاهد 
افت کیفیت برنامه های تلویزیونی، سریال ها و... بودیم و 
اغلب افرادی که بیشترین وقتشان را در خانه و پای تلویزیون 

می گذرانند به این نکته اشاره دارند.
کرونا برنامه هایی مثل سریال پایتخت، و برنامه هایی مثل 
دورهمی، عصر جدید و غیره را متوقف کرد و همه ناراحت 
شدیم که چرا!؟ پس ما در خانه بمانیم و چه ببینیم!؟ اینترنت 
هم که آنطور که باید یاری نمی کند برای دانلود برنامه های 
دلخواه، فقط ماند تکرار سریال ها و برنامه های خوب قبلی از 

شبکه های آی فیلم و...
در همه برنامه هایی که پس از کرونا ضبط می شود جلوی 
دوربین به این نکته اشاره می کنند که برنامه با رعایت پروتکل 

های بهداشتی و حتی تست کرونا ضبط می شود.
روز گذشته  در استودیو ضبط یکی از مسابقاتی که از آنتن 
شبکه سه پخش می شود، حضور داشتم. اگرچه همه عوامل 
پشت صحنه ماسک داشتند و حتی اعلام شده بود از شرکت 
کنندگان تست کرونا گرفته می شود، اما خبری از این چیزها 
نبود. شرکت کنندگان و مجری مجبورند بدون ماسک در صحنه 
حضور پیدا کنند و تست کرونا هم گرفته نمی شود. ضبط 
برنامه در زمان طولانی انجام می شود که همه مجبور به ارتزاق 
مزاج هستند که معلوم نیست چقدر بهداشت رعایت می شود.

حالا میفهمم چرا در چند روز گذشته مهرداد میناوند برای ضبط 
یک برنامه و به خاطر کرونا از دست رفت و حال علی انصاریان 

هم که در همان برنامه حضور داشته وخیم است. 
بحران کرونا در دنیا اپیدمی بود اما چگونه مدیریت می شود!؟ 
آیا امکانی برای بهبود شرایط موجود و ساخت برنامه ها در 
وضعیت بهداشتی وجود ندارد!؟ آیا بودجه کافی برای رعایت 
کامل پروتکل های بهداشتی برای ضبط برنامه های تلویزیونی 

در اختیار سازندگان قرار نمی گیرد!؟
چرا  صدا و سیما و مسئولان ناظر بر این حوزه، فکری برای 
حفظ سلامت سازندگان برنامه ها نداشته اند؟ یا اگر نظارتی  
بوده، کافی و وافی نبوده است تا حالا به خاطر ضبط یک 
برنامه شاهد از دست رفتن چهره های شناخته شده نباشیم!؟

 نه اینکه این افراد خونشان رنگین تر از مردم عادی است، اما از 
دست رفتن چهره های شناخته شده  حتی اگر دوستشان هم 
نداشته باشیم، با انتشار تصاویر و خبرهای غمگین در شبکه 
های تلویزیونی و فضای مجازی، بار روانی مضاعفی برای مردم 

در بردارد و در این شرایط روح جامعه را آزرده می کند.
این همه توصیه های بهداشتی به مردم می دهیم که در اماکن 
عمومی حاضر نشوید مگر با رعایت فاصله اجتماعی و ماسک؛ 
پس چرا جشنواره فجر با این شرایط وحشتناک و بدون رعایت 
پروتکل های بهداشتی برگزار می شود!؟ با توجه به گزارشات 
و عکس های منتشر شده از وضعیت اسفناک بهداشتی در 
این جشنواره، خدای نکرده چند کشته کرونایی از جشنواره فجر 
خواهیم داشت؟ تکلیف اعتمادسازی در جامعه و بین مردم چه 
می شود؟ حالا باید تا چند روز آینده در این نگرانی بمانیم که 
خودمان و کسانی که در آن مسابقه کذایی حضور داشتند و 

مجری شناخته شده آن، کرونا نگیرند و سلامت بمانند!

دیدگاه»البرز« چه خبر؟

سالروز شهادت جوانترین شهید مدافع وطن روستای نوجان »شهید یاسر فراغت« 
گرامی باد. شهید »یاسر فراغت« در دهه مبارک فجر در تهران در درگیری با اشرار در 

لباس مقدس نیروی انتظامی به شهادت رسید.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز اعلام کرد: با 
افزایش  بر  مبنی  اعلام سازمان هواشناسی  به  توجه 
گروه های  استان،  این  شهرستان های  در  آلایندگی ها 

حساس تا حد امکان از منزل خارج نشوند.
محمدرضا فلاح نژاد اظهار کرد: افراد آسیب پذیر شامل 
کودکان، سالمندان و بیماران قلبی و تنفسی از تردد در 

فضای باز و شهری خودداری کنند.
وی اضافه کرد: بر این اساس طبق  بررسی نقشه های 
هواشناسی پایداری جوی و وارونگی دمایی و بازگشت 
آلاینده ها به استان البرز تا پایان هفته جاری ادامه دارد.

هواشناسی  زرد  سطح  آلودگی  هشدار  افزود:  وی 
برای استان صادر شده و انتظار می رود فرمانداری ها، 
بخشداری، دهیاری و سایر دستگاه های اجرایی اقدامات 
لازم را برای پیشگیری و کاستن از سطح آلاینده ها به 

عمل آورند.
فلاح نژاد گفت: تحلیل آخرین الگوهای پیش یابی 
و رخداد  پایدار  از جوی  سازمان هواشناسی حاکی 
وارونگی دمایی در استان البرز بوده که به موجب 
آن افزایش آلاینده ها  تا ظهرجمعه هفته جاری در 
بعضی ساعات تا سطح ناسالم برای تمام گروه ها 

خواهد رسید.
در  می طلبد  شرایط  این  به  توجه  با  کرد  تأکید  وی 
شهرهای استان البرز از انجام هرگونه فعالیتی که منجر 

به افزایش آلودگی هوا می شود،  خودداری گردد.
شهروندان  و  ورزشکاران  کرد:  خاطرنشان  نژاد  فلاح 
از هرگونه فعالیت فیزیکی و ورزشی از جمله دویدن، 
پیاده روی و سایر فعالیت های ورزشی هوازی در فضای 

باز اجتناب ورزند.
گفتنی است؛ از ابتدای مهرماه سال جاری تا کنون بیش 

از ۲ماه هوای البرز در وضعیت ناسالم قرار گرفته است.

رئیس اداره فرهنگی هنری اداره کل آموزش و پرورش 
البرز گفت: ۵۰۰ نمایشگاه بهار انقلاب به مناسبت دهه 
مبارک فجر در بستر شبکه شاد مدارس و کانون های 

فرهنگی تربیتی این استان گشایش یافت.
شعار  با  نمایشگاه ها  این  کرد:  اظهار  محمدی  جواد 
»انقلاب اسلامی، بالنده و مقتدر، چون کوه استوار« با 
دانش آموزی،  تشکل های  عضو  دانش آموزان  مشارکت 

مربیان و کارشناسان تربیتی برپا شده است.
وی هدف از برپایی این نمایشگاه ها را آشنایی بیشتر 
دستاوردهای  اسلامی،  انقلاب  رویکرد  با  دانش آموزان 

انقلاب و جایگاه ایران در دنیا ذکر کرد.

بصیرت افزایی،  امیدآفرینی،  کرد:  خاطرنشان  وی 
بین  در  آفرینی  تجربه  و  رفتارسازی  انگیزه بخشی، 
این نمایشگاه ها  برگزاری  از دیگر اهداف  دانش آموزان 
به  اسلامی  انقلاب  پیام  انتقال  محمدی،  است. 
دوران  در  مردم  حماسه آفرینی  یادآوری  دانش آموزان، 
انقلاب، ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، گسترش گفتمان 
انقلابی، تقویت وحدت و همدلی در بین دانش آموزان 
و تأکید بر ولایت مداری را از محورهای موضوعی این 
اقدام  این  در  داد:  ادامه  وی  کرد.  عنوان  نمایشگاه ها 
فرهنگی آثار مختلفی برای ارتقاء شناخت دانش آموزان 
نسبت به رویدادهای انقلاب و دستاوردهای آن با استفاده 

از هنر، فناوری نوین و قلم در قالب ادبی، شعر، پژوهش، 
عکس، فیلم کوتاه، صنایع دستی، قصه گویی و پوستر 
ارائه شده است. رئیس اداره فرهنگی هنری اداره کل 
آموزش و پرورش البرز بیان کرد: غرفه های یادمان شهدا 
در این نمایشگاه ها نیز با هدف آشنایی دانش آموزان با 
ایران در دوران  فلسفه شهادت و حماسه آفرینی ملت 

هشت سال دفاع مقدس و مدافعان حرم دایر است.
محمدی افزود: ۷۰۰برنامه از مجموع یک هزار و ۱۶۳برنامه 
ویژه چهل و دومین سالگرد پیروزی انقلاب در آموزش و 

پرورش البرز در بستر شبکه شاد برگزار می شود.
قابل ذکر است؛ استان البرز ۴۷۳ دانش آموز دارد.

گروه های حساس البرز از منزل خارج نشوند 

گشایش ۵۰۰ نمایشگاه مجازی بهار انقلاب در البرز

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز اعلام کرد: در 
اجرای طرح ترخیص موتورسیکلت های توقیفی رسوبی، 
سه هزارو ۷۰۴دستگاه موتورسیکلت در این استان به 

مالکان آن ها تحویل شد.
از ۲۳هزار  بیش  کرد:  اظهار  سرهنگ غلامعلی شرق 
دستگاه موتورسیکلت رسوبی در پارکینگ های استان 
البرز وجود داشت که تا کنون سه هزارو ۷۰۴دستگاه 

آن ها ترخیص شده است .

 مالکان سایر موتورسیکلت های رسوبی بنا بر اظهارات 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز باید نسبت به 

تعیین تکلیف وسایل نقلیه خود اقدام کنند.
وی اضافه کرد: تمام موتورسیکلت های توقیفی تا قبل از 
۲۹اسفند ۹۸ براساس دستورالعمل اجرایی پلیس راهور 

کشور باید ترخیص شوند.
رییس پلیس راهور البرز گفت: مالکانی که موتورسیکلت 
آنها در پارکینگ ها توقیف شده  می توانند تا پایان 
بهمن ماه جاری با مراجعه به دفاتر پلیس به علاوه۱۰ و 
ارائه مدارک لازم نسبت به ترخیص وسایل نقلیه خود 
اقدام کنند و درصورت داشتن خلافی بیش از ۱۰میلیون 
ریال با مراجعه به واحد اجراییات پلیس راهور و ارائه 

سند مالکیت نسبت به تقسیط آن اقدام نمایند.
شرق افزود: برابر قانون عمر تردد برای موتورسیکلت ها 
این  ترخیص  شرط  و  بوده  هشت سال  حداکثر 
موتورسیلکت ها نیز بازه زمانی ذکر شده است و چنانچه 
مالک موتورسیکلت مدعی صحت و سلامت ظاهری و 
فنی موتور سیکلت و یا داشتن برگ معاینه فنی معتبر 
بازدید کارشناس راهور و اخذ  از  است می تواند پس 

تاییدیه مربوطه برای ترخیص اقدام کند.
وی یادآورشد: موتورسکیلت هایی که هیچگونه سابقه 
ای در سامانه شماره گذاری پلیس راهور و یا سامانه 
پارکینگ ندارند از این خدمات مستثنی بوده و باید 
مالکان یا نماینده قانونی آن ها به پلیس آگاهی مراجعه 

کنند.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز گفت: 
طرح ترخیص موتورسکیلت های رسوبی فقط مشمول 
وسایل نقلیه ای است که توسط پلیس راهنمایی و 
رانندگی توقیف شده و موتورسکیلت هایی که از سوی  
رده  های دیگر ناجا و یا در اجرای دستورات مقام قضایی 
توقیف شده اند پس از مراحل مربوطه درفرایند ترخیص 

این دستورالعمل قرارمی گیرند.
شرق تأکید کرد که موتورسکیلت های با حجم موتور 

بیش از ۲۵۰سی سی مشمول این طرح نمی شود.
قابل ذکر است؛ موتورسیکلت های رسوبی به آن دسته 
از وسایل نقلیه گفته می شود که از سال۹۰ تا پایان سال 
۹۸ به دلیل ارتکاب تخلف توسط پلیس توقیف و به 

توقفگاه انتقال داده شده است.

سرهنگ »غلامعلی شرق«:

بیش از سه هزار موتورسیکلت رسوبی در البرز ترخیص شد



4
روزنامه

چهارشنبه 15 بهمن 99 -  شماره  681

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد دانشور« 

- روزنامه نگار، مورخ و نخستین خبرنگار رادیو کرمان - را گرامی می دارد
شهری

دیدگاه

با تصویب لایحه دوفوریتی شهرداری کرج دال بر منتفی شدن 
پروژه در حال اجرای تقاطع غیرهمسطح میدان جمهوری و 
اجرای طرح جدید بصورت چهارراه بجای میدان سابق، برگ 
جدیدی از بی کفایتی شهردار و ناکارآمدی شورای پنجم 

گشوده شد.
هرچند که نه ارائه لایحه دوفوریتی و نه تصویب آن از سوی 
اعضای شورای شهر ارزش حقوقی لازم و کافی را نداشته 
و نمی توانند بدون تعیین تکلیف خسارت وارده بر اموال 
عمومی یا بدون مشخص نمودن مسئولیت هزینه های انجام 
شده مصوبه خود را اجرایی کنند و یقینا این لایحه و مصوبه 
مسئله دار در فرمانداری و هیات تطبیق مصوبات  با درایت 
و نگاه مسئولانه اعضای محترم آن هیات و لحاظ قرار دادن 

صرفه و صلاح شهر تایید نخواهد شد.
البته که لایحه بازی شهردار و ملعبه شدن برخی اعضای 
رافع  جمهوری  میدان  پروژه  خصوص  در  شهر  شورای 
مسئولیت علی اصغر کمالی زاده )شهردار( در جبران خسارت 
وارده به اموال عمومی نخواهد بود و هیچ نهاد و مسئولی 
اجازه و اختیار قانونی برای تلف نمودن اموال عمومی را ندارد.

شنیده شده آقای شهردار برای فرار از مسئولیت جبران خسارت 
ضمن اینکه شورای شهر را به بازی خود کشانده است از برخی 
مسئولان ارشد که البته جایگاه قانونی برای اعمال نظر در 
موضوع فنی و اجرایی شهرداری ندارند استمداد طلبیده است.

همچنین لحاظ کردن قید:»به شرط تایید در شورای تامین 
شهر« امری عجیب از سوی شورای شهر می باشد که گویا 
برای لاپوشانی و رهاندن شهردار از زیر بار مسئولیت جبران 
خسارت وارده تدبیر گردیده و در مصوبه گنجانده شده است 
تا تصمیم شورای تامین شهرستان را مستمسکی برای فرار از 

مسئولیت خود در جبران خسارت قرار دهند.
بدنبال  شهر  شورای  اعضای  برخی  و  شهردار  که  هرچند 
هزینه کردن از شورای تامین شهرستان هستند ولی شورای 

تامین برابر آیین نامه اجرایی و شرح وظایف خود در امور 
امنیتی، سیاسی و اجتماعی به جمع بندی و بررسی اخبار 
و گزارشات و تجزیه و تحلیل های مربوط به امور حساس 
می پردازد یا به گزارش وضع امنیتی، سیاسی و اجتماعی 
استان به شورای امنیت کشور اقدام می کند و باید پرسید که 
ارتباط یک پروژه عمرانی در حال اجرا که از بی کفایتی و بی 
درایتی شهردار حکایت دارد با مقوله امنیت چیست و اساساً 
چرا شهردار و حامیانش در شورای شهر برای رهاندن خود از 
زیر بار مسئولیت جبران خسارت وارده به اموال عمومی برای 
سایر نهادها و ارگان ها هزینه تراشی می کنند و به اصطلاح 
توپ را میدان دیگران می اندازند؟ آقای فرماندار که علاوه 
بر ریاست شورای تامین شهرستان ریاست هیات تطبیق 
مصوبات شورای شهر را نیز برعهده دارند توجه کنند که قبل از 
تایید مصوبه اخیر شورای شهر باید مسئولیت پاسخگویی به 
تلف کردن اموال عمومی را مشخص کند تا خود را در جبران 
خسارت شریک نکند. در پروژه تقاطع غیرهمسطح میدان 
جمهوری تاکنون حدود پنج میلیارد صورت وضعیت تاییده 
شده وجود دارد همچنین: ۸ شمع اجرا شده، ۲۶ حفاری پایه 
ها صورت گرفته، بالغ بر ۲۰ شمع بافته شده و آماده جاگذاری 
است، هزینه های احداث و تجهیز کارگاه به همراه هزینه های 
بازسازی مجدد میدان جمهوری که مجموعا بیش از شش 
میلیارد تومان برآورد گردیده که همه این موارد باید جبران 
خسارت گردد و مسئول پرداخت آن خسارات مشخص شود.

این هزینه ها به غیر از جریمه های تعلیق یا فسخ قرارداد 
است که برابر پیمان موجود باید از سوی کارفرما به پیمانکار 
پرداخت شود که مبلغ آن تاکنون بیش از ۱۰ میلیارد تومان 

می باشد...

مدیر نظارت بر توسعه حریم شهری شهرداری کرج گفت: 
بازدید از مناطق به منظور مقابله با ساخت وسازهای غیرمجاز و 

زمین خواری انجام می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، رضا ناصربخت با اشاره به گسترش 
و  شهر  حریم  کاهش سطح  و  محدوده های شهری  سریع 
عواقب زیست محیطی جدی و گاها جبران ناپذیر نظیر نفوذ به 
اراضی ملی، تخریب باغات و اراضی کشاورزی، آلودگی منابع 
محیطی، هوا و آب وخاک، کمبود فضای سبز و تغییرات 
اقلیمی ناشی از آن، گفت: ازآنجاکه مدیریت و اداره فضای 
میسر  قانونی  پشتوانه های  وجود  بدون  آن  حریم  و  شهر 
نیست، لذا نظارت مستمر بر اقدامات و فعالیت های موجود 
و پایش تغییرات و دگرگونی ها، لازمه کنترل و هدایت رشد 

شهری و صیانت از حریم شهر خواهد بود.
وی افزود: باهدف استفاده معقول از توانمندی های قوانین 
مرتبط باهدف جلوگیری از گسترش افقی شهر و شناخت به 
هنگام مسائل و مشکلات موجود در حریم مناطق ۱۰ گانه 
مدیریت  کار  دستور  در  ادواری  بازدیدهای  کرج،  شهرداری 
نظارت بر توسعه حریم شهری قرارگرفته و در این زمینه طی 
یک ماه گذشته بازدید از حریم مناطق ۲ و ۳ توسط این 
مدیریت و با همراهی مسئولان حریم مناطق و مشاورین 
طرح های ویژه معاونت شهرسازی و معماری صورت پذیرفت.

این  در  داد:  ادامه  شهری  حریم  توسعه  بر  نظارت  مدیر 

و ۳  مناطق ۲  از حریم  گذشته  روزهای  که طی  بازدیدها 
به عمل آمده، مجموعه فرصت ها و چالش های موجود با توجه 
به ویژگی های خاص هریک از مناطق همچنین با عنایت 
به طرح های شهری در دست اقدام اعم از »طرح ساماندهی 
حاشیه فرودگاه پیام«، »طرح مطالعه و امکان سنجی نظارت 
هوشمند«، »طرح توسعه میدان میوه و تره بار مرکزی استان 
البرز« و »طرح نمایشگاه بین المللی موقت و دائمی« بررسی و 
به منظور اتخاذ راهبرد مدیریتی مورد تجزیه وتحلیل قرار گرفت.
ناصربخت اضافه کرد: در این میان تخریب باغات و اراضی 
کشاورزی و تعدد محدوده های غیرقابل نفوذ و نظارت )نظیر 
وجود  و   ۲ منطقه  حریم  در  غیرمجاز(  شهرک سازی های 
مراکز آلاینده زیست محیطی نظیر مرکز دفن زباله حلقه دره 
و ساخت وسازهای ریزدانه ناپایدار و غیراصولی در مجاورت 
نهر سیاه جوی در محدوده حریم منطقه ۳ ازجمله مهم ترین 

معضلات شناسایی شده طی بازدیدهای اخیر است.
وی گفت: به همین منظور اجرای پروژه ممیزی و نظارت 
هوشمند در حریم مناطق جهت شناسایی و برداشت کلیه 
پارسل ها اعم از مجاز و غیرمجاز و تخصیص کد نوسازی 
به املاک موجود و پیاده سازی آن در سامانه سامان شهر 
از جمله اهم اقدامات مدیریت نظارت بر توسعه حریم در 
کار  دستور  در  که  فوق الذکراست  اهداف  تأمین  راستای 

معاونت شهرسازی و معماری قرارگرفته است.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج گفت: طرح 
ساماندهی، مناسب سازی و ایمن سازی مسیر تردد عابران 

پیاده در خیابان مصباح در اسرع وقت اجرا شود.
دو  منطقه  مدیر  با  نشست  در  احمدی نژاد  محمدرضا 
ضمن گرامیداشت فرارسیدن ایام الله دهه فجر، اظهار کرد: 
ارزیابی عملکرد ترافیکی مناطق یکی از ابزارهای اساسی 
و اصلی مدیریت جهت تحقق اهداف برنامه ریزی شده و 
رضایت مندی  میزان  افزایش  از مهم ترین شاخص های 

شهروندان و کیفیت خدمات ارائه شده است.
وی با تأکید بر اینکه اقدامات ترافیکی مناطق ده گانه 
معابر  ترافیک  دهی  نظم  بسترساز  کرج  شهرداری 
درون شهری است، افزود: به طورقطع اقدامات حوزه ترافیک 

باهدف تأمین امنیت جانی و ایمنی عابران، تسهیل در 
عبور و مرور شهروندان، روان سازی جریان ترافیک، کاهش 
تصادفات رانندگی منجر به جرح و فوت همچنین به منظور 
ارتقای سطح کیفیت خدمات مطلوب به شهروندان صورت 

می گیرد.
معاون حمل ونقل و ترافیک در بخش دیگر بر ضرورت 
نواقص  رصد  نیمه تمام،  ترافیکی  طرح های  تکمیل 
تجهیزات، نگهداری و تعمیر تابلوهای ترافیکی تأکید کرد 
و گفت: رسیدگی به چراغ های هشدار چشمک زن در سطح 
منطقه دو از دیگر نکات حائز اهمیتی است که باید مورد 

توجه رئیس اداره ترافیک این منطقه قرار گیرد.
از مهم ترین  امروزه یکی  اینکه  به  با اشاره  احمدی نژاد 
اصول طراحی شهری توجه به پیاده محوری و فراهم سازی 
کرد:  تصریح  است،  پیاده  عابران  تردد  برای  تسهیلات 
پیرو این مهم بایستی طرح ساماندهی، مناسب سازی 
و ایمن سازی مسیر تردد عابران پیاده )محدوده خیابان 
مصباح - خیابان شهید کیانپور( در اسرع وقت اجرا شود.

وی بر اجرای طرح مناسب سازی گذرگاه  عابران پیاده و 
ایمن سازی مسیر تردد عابرین بلوار هفت تیر نیز تأکید کرد 
و یادآور شد: امید است این طرح قبل از آغاز سال جدید 

در سطح منطقه ۲ آغاز و اجرایی شود.

برای فرار از مسئولیت جبران خسارت؛

شهردار و حامیانش مشغول دست و پا زدن!

لزوم صیانت از حریم شهر؛

مقابله با ساخت وساز غیرمجاز در دستور کار
مسیر تردد عابرپیاده در خیابان مصباح مناسب سازی شود

در شهر

گزارش

»بضاعتی پور« خبر داد:

کرج صاحب راسته فرهنگ و هنر می شود

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
گفت: کرج صاحب راسته فرهنگ و هنر می شود.

پیمان بضاعتی پور در بازدید از اولین نمایشگاه تابلو تمبر ایران 
که در خانه هنرمندان کرج برپاشده است، با اشاره به اهمیت 
هنر در جامعه، گفت: اهمیت فرهنگ و هنر در مسیر رشد و 
تعالی یک جامعه بر کسی پوشیده نیست و همگان بر این 
موضوع واقف هستند که فرهنگ و هنر اساس و بنیان یک 

جامعه را پی ریزی می کند.
وی بابیان اینکه خانه هنرمندان در حوزه برندینگ شهری 
برندسازی شهری  برای گفتن دارد، گفت:  حرف های زیادی 
در دنیای امروز دیگر یک انتخاب پیش روی مدیران شهری 
نیست، بلکه ضرورتی اجتناب ناپذیر است و بدون وجود یک 
برند شهری قدرتمند، هیچ شهری هرچند سرشار از فرصت های 
بی نظیر کار و سرمایه گذاری و تحصیل و ... قادر نخواهد بود 

سهم خود را از منابع و سرمایه های موجود، به دست آورد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
بابیان اینکه می توان از ظرفیت فضاهای عمومی مانند کاخ ها، 
موزه ها، پارک ها و بوستان ها و مراکز تفریحی و گردشگری برای 
ایجاد شادی بیشتر استفاده کرد، افزود: اولین مؤلفه یک جامعه 
سالم یک جامعه شاد است و شادی و نشاط حق شهروندان و 

مدیریت شهری نمی تواند نسبت به آن بی تفاوت باشد.

بضاعتی پور بابیان اینکه راه اندازی پهنه یا گذر فرهنگ و 
هنر و تقاضا برای اینکه سطح شهر صرفاً محل عبور و مرور 
و ترافیک نباشد و محلی برای ملاقات مردم و مآمن فرهنگ 
هم باشد، مدنظر شورای پنجم و مدیریت شهری بوده است، 
افزود: با بهره برداری از پارک ایران کوچک در امتداد مسیر خانه 
هنرمندان بخش مهمی از این هدف محقق می شود و این 

اتفاق مبارکی برای هنرمندان شهر کرج خواهد بود.
وی بابیان اینکه  گذرهای فرهنگی می تواند موجب پویایی 
و انسجام خانوادگی شود، توضیح داد: ایجاد و فراهم کردن 
زیرساخت در پهنه های فرهنگ و هنر به تقویت بازار و دست 
آفریده های هنرمندان و توانمندسازی دست فروشان در تولید 
بازارچه  در  به زودی  اتفاق  این  که  می انجامد  صنایع دستی 
احداث شده سعدالسلطنه پارک ایران کوچک رقم خواهد خورد.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
به بهسازی فضای سبز و بنای خانه هنرمندان کرج و ارتقاء 
سطح کیفی ساختمان و محوطه این خانه اشاره کرد و افزود: 
این سازمان از ایده و ظرفیت هنرمندان در حوزه زیباسازی شهر 
در حوزه های مختلف نقاشی و دیوارنگاری جداره های شهری 
همچنین ساخت الِمان و تندیس استفاده می کند و هنرمندان 
می توانند از طریق فراخوان های اعلام شده در فرایند زیباسازی 

شهر نقش داشته باشند.

مهدی شهیم

  خبرنگار

حمل و نقل
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم دریم پاپ گو Go اثری از خواننده و چندنواز چیره دست اهل کشور ایسلند، 
 Jón Þór Birgisson است. او که نام کاملش یون سور بیرگیسون Jónsi یونسی
است، متولد سال ۱۹۷۵ است و فعالیت در عرصه موسیقی را از سال ۱۹۹۲ آغاز کرده 
و با همکاری گروه سیگور روس Sigur Rós توانست به عنوان یکی از برجسته ترین 
هنرمندان سبک خودش بدل شود و تأثیر شگرفی موسیقی پست راک و دیگر 

گروه های فعال در این سبک بگذارد. 
این هنرمند جدا از گروه سیگور روس، فعالیت های مستقل و گروهی دیگر را دنبال 
می کند. در سال ۲۰۱۰ او تصمیم به انتشار اولین آلبوم فردی اش گرفت که گو نتیجه 

این تصمیم او پس از توقف فعالیت های گروهش است.
آلبوم Go اثری متفاوت از آثار Jónsi در گروه Sigur Rós است. فضای این آلبوم 
تجربی است و در آن می توان رگه هایی از سبک های مختلف را پیدا کرد. فضاسازی 
پرشور و سینمایی این آلبوم، ترکیب خالصی از صدای فالستوی یونسی در همراهی 
با موسیقی پیچیده ای است که المان های سبک های فولک، راک، پاپ و امبینت را 
در خود دارد. نوشته شدن قطعات این آلبوم، حاصل سال های همکاری او با گروه 
سیگور روس است و او در طول این همکاری ها این قطعات را به صورت مستقل 
نوشته است. ترانه های این آلبوم دو زبانه هستند و ترانه هایی به زبان ایسلندی و 

انگلیسی در آن ها به چشم می خورد. 

Go
::   یونسی  ::  

خلاصه داستان: داستان یک کلانتر به نام دک و یک کارآگاه LASD به نام بکستر را 
دنبال کند که به دنبال یافتن و دستگیری یک قاتل سریالی بسیار باهوش و حقه باز 

در کرن کانتی هستند اما...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli -جیمز براردینِلی، آمده 
است: بزرگترین چیز » چیزهای کوچک « این است که یک فیلم رازآلود/هیجان انگیز 
معمولی نیست.  شاخص ترین مشکل احتمالی فیلم، مخصوصاً با در نظر داشتن 
مقبولیت عمومیش، ابهام مقصود نهایی است. برخی از بینندگان از پایان فیلم متنفر 
خواهند شد. اگرچه چیزهای کوچک مانند میلیاردها پروسه پلیسی با الگوهای 
ناهماهنگ  تعقیب قاتل زنجیره ای دیگر شروع می شود، از یک خط روایی خلاقانه 
برای اعتبارزدایی محدودیت »حفظ کارکتر« فیلم استفاده شده است. فیلم وقتی که 
از دید لنز باریک رستگاری شخصی یکی از شخصیت ها دیده می شود قابل فهم است. 
چیزهای کوچک دلیلی برای برگرداندن »جو دیکن« با بازیگری »دنزل واشنگتن« از 
تبعید خارج از شهریش به به خیابان های خشن و وحشی لس آنجلس، جایی که 
او پیشتر در آن چندین قتل را بررسی کرده است، پیدا می کند. جو در معابر شهر 
کوچک گشت می زده است که عموما در آن ها قتلی رخ نمی دادند - که این گشت زنی 
عکس العمل مستقیمی به رویدادهای گذشته تاریکی است که در ابتدا چیزی از آن ها 

نمی دانیم اما در جریان پیشرفتن فیلم از آن ها آگاه خواهیم شد و...

The Little Things-  چیزهای کوچک
::   جان لی هنکاک    ::

تکنیک های تسلط بر ذهن کتابی نوشته آنتونی رابینز نویسنده مشهوره حوزه 
موفقیت است. همیشه بزرگ ترین دغدغه ذهنی ما تغییر است. هیچ کدام از ما 
ازآنچه هستیم راضی نیستیم. می خواهیم جایگاهی بالاتر داشته باشیم، روشش 
را هم می دانیم اما اراده کافی نداریم. می خواهیم کاری را شروع کنیم اما انگیزه 
کافی نداریم. می دانیم کدام یک از خصوصیات اخلاقی ما ناپسند است اما از 
سختی ترک آن می ترسیم. احساس افسردگی ما را رها نمی کند و نمی توانیم از آن 
جدا شویم. هر از چند گاهی برای تغییرمان زمان و تلاش زیادی را صرف می کنیم، 
اما همچنان نتایجمان ناامیدکننده است. اما اگر بشود با روشی خیلی سریع اعمال، 
رفتار و حالات روحی مان را تغییر دهیم چه؟ در این کتاب آنتونی رابینز حاصل 
سال ها مطالعات و تجربیات مراجعان مختلفش را در قالب روشی به شما می آموزد 
که اگر بر آن مسلط شوید، می توانید بر ذهن خود مسلط شوید و بهترین نتایج را 
در کمترین زمان ممکن کسب کنید. بخشی از کتاب تکنیک های تسلط بر ذهن: 
روشی که می خواهم به شما یاد دهم ترکیبی از سیستم برنامه ریزی عصبی کلامی 
و یافته های خودم است. برنامه ریزی عصبی کلامی یا به اختصار اِن اِل پی، علمی 
است که نشان می دهد چگونه زبانی، خواه شفاهی و خواه غیرشفاهی، بر روی 
سیستم عصبی می توانیم تأثیر بگذاریم؛ اما این روش با آن شکلی که در بسیاری 

از مراکز روان درمانی مورداستفاده قرار می گیرد کاملاً متفاوت است.

تکنیک های تسلط بر ذهن-  آنتونی رابینز
::  ترجمه: سعید ابراهیم پور   ::

کتابفیلم موسیقی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

مراسم تجلیل از فعالان حوزه ورزش بانوان، روز گذشته 
با حضور »مسعود سلطانی فر« - وزیر ورزش و جوانان - و 
»معصومه ابتکار« - معاون رئیس جمهور در امور زنان و 

خانواده - برگزار شد.
در این مراسم از پیشکسوتان ورزش، خبرنگاران ورزشی، 
بانوان  رئیس  نواب  و  اخلاق  برتر  قهرمان  ورزشکاران 
فدراسیون های ورزشی تجلیل به عمل آمد که نکته قابل 
توجه، تجلیل از تعداد قابل توجهی نواب رئیس بانوان 
فدراسیون های ورزشی بود که حداقل در بازه زمانی یک 
سال گذشته تاکنون، حتی در سطح اخبار منتشر شده 
رسانه ها نیز فعالیتی از آن ها یافت نشد و در مقابل از 
بیان نام و دعوت از تعدادی نواب رئیس فعال به راحتی 

صرف نظر شد!
اسکواش، چوگان،  های  فدراسیون  بانوان  رئیس  نواب 
ناشنوایان، بیماران خاص، بولینگ و بیلیارد، بدمینتون، 
تیراندازی، شمشیربازی، کونگ فو، سوارکاری، گلف، دانش 
آموزی و بومی و محلی )که مورد آخر تازه به این سمت 
منصوب و همزمان مسئولیت مدیرکلی در حوزه جوانان را 
نیز بر عهده دارد!( در بین اسامی تجلیل شدگان قرار دارند 
که قضاوت درخصوص فعالیت آن ها را به افکار عمومی و 

کارشناسان ورزش واگذار می کنیم.
شایسته است وزارت ورزش جهت تنویر افکار عمومی، 

انتخاب  عدم  و  رئیس  نواب  این  انتخاب  دلایل 
بسیاری دیگر را اعلام  نماید تا حداقل متوجه شویم 
چه  که  ها  ماه  نیز  آقایان  بخش  در  که  فدراسیونی 
عرض کنیم، سال هاست هیچ خروجی خبری نداشته، 
بانوان  بخش  در  موفق  فدراسیون   عنوان  به  چگونه 

معرفی می شود!؟
و  طلای  اولین  تیمش  که  کبدی  بانوان  رئیس  نایب 
اولین مدال تیمی بانوان در بازی های آسیایی را کسب 
کرد چرا در این لیست قرار نداشت؟ البته این برنامه هم 
رفاقتی و براساس روابط صورت گرفت تا شاهکار دیگری 
از وزارت شاه سلطان حسینی را شاهد باشیم... فقط باید 

روزشمار را به کار اندازیم تا زودتر این گروه دست از سر 
ورزش بردارند و بروند وگرنه اینطور که داریم پیش می 
رویم کم کم ورزشگاه های بزرگی مثل آزادی و شیرودی 
را هم به دوستان و اعوان و انصار خود هبه می کنند. 
مگر با ساختمان شطرنج چنین نکردند؟ این ساختمان و 
هتل ورزش و استخر آن در خیابان حجاب را مهندس 
بود  فدراسیون شطرنج  رئیس  در دهه 80 که  کامبوزیا 
احداث کرد ولی ابتدا هتل ورزش را از شطرنج گرفتند و 
بعد هم خود شطرنجی ها را از خانه خود بیرون کردند؛ حال 
با این وضعیت باید ببینیم کی نوبت به دیگر ساختمان 

ها می رسد!

پرسش ها و ابهاماتی که باقی ماند؛

تجلیل عجیب و غریب از نواب رئیس بانوان فدراسیون ها

شگفتانه جهان سینما

ساخته  کاستنر  کوین  ملی«  »پارک های 
می شود

ساخت سریال »پارک ها ملی« بر مبنای 
فیلمنامه کوین کاستنر که به دلیل کرونا 
به تعویق افتاده بود دوباره در دستور ساخت 

قرار گرفت.

دنزل واشینگتن و رامی مالک با »چیزهای 
کوچک« گیشه را گرفتند

فیلم تازه اکران شده »چیزهای کوچک« 
واشینگتن  دنزل  و  مالک  رامی  بازی  با 

پرفروش ترین فیلم در گیشه سینماهای آمریکا 
شد.

رسوایی هک شدن تلفن ها در بریتانیا، درام 
تلویزیونی می شود

از  یکی  مبنای  بر  تلویزیونی  درام  یک 
رسوایی های بزرگ بریتانیا که پای روپرت 
مرداک غول رسانه را به دادگاه کشاند، ساخته 

می شود.

»تک تیرانداز« درباره زندگی شخصی شهید 
زرین نیست

تیرانداز«  »تک  سینمایی  فیلم  کارگردان 
تاکید کرد این اثر سینمایی درباره زندگی 

شخصی شهید زرین تولید نشده است.

مسابقه جشنواره  به  کانون  اثر  راه یابی ۳ 
فیلم های کودکان بنگلادش

 ۲ انیمیشن و یک فیلم سینمایی کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان به بخش 
بین المللی  جشنواره  چهاردهمین  مسابقه 

فیلم های کودکان بنگلادش راه پیدا کرد.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمید حبیبی فر« 

- هنرپیشه فقید تئاتر - را گرامی می دارد

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مهرداد میناوند« 

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

سوژه

جزیره

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

جونیور براندائو جانشین مهدی طارمی در 
ریوه آوه شد!

چلسی در این فصل به دنبال یک جام است

باشگاه ریوه آوه اعلام کرد که جونیور براندائو 
مهاجم برزیلی تیم لودوگورتس بلغارستان را با 
قرارداد قرضی تا پایان فصل به خدمت گرفته 

است.
تیم فوتبال ریوه آوه که پس از جدایی مهدی 
ندارد،  حمله  خط  در  خوبی  اوضاع  طارمی 
تصمیم گرفت که پس از شکست 2-0 مقابل 
پورتو از دو خرید هجومی خود رونمایی کند؛ 
یکی کاماچو و دیگری جونیور براندائو. اسم 
دومی احتمالا برای بسیاری از هواداران فوتبال 
در ایران نیز شناخته شده است چرا که یک 
دوره کوتاه اما پرسروصدا را در لیگ برتر خلیج 

فارس سپری کرد.
رسانه های پرتغالی درباره انتقال جونیور براندائو 
به گزارشی از رزومه او بسنده کرده اند؛ جایی که 
او در سال جاری پس از انجام 20 بازی با پیراهن 
اتلتیکو گیوآننس تنها دو گل زد تا این تیم نیز 
نخواهد قرارداد قرضی اش را دائمی کند. براندائو 
از سال 2018 تحت قرارداد لودوگورتس است اما 
هرگز در این تیم بازی نکرده و به صورت قرضی 
در تیم های مختلف بوده و حالا فرصت بازی در 

سطح اول لیگ پرتغال را به دست آورده است.
گذشته  فصل  آوه  ریوه  که  این  جالب  نکته 
مهدی طارمی مهاجم تیم ملی ایران و مهره 
اختیار  در  را  پرسپولیس  سابق  حمله  خط 
داشت که در پایان فصل با 18 گل آقای گل 

لیگ پرتغال شد و به نتایج فوق العاده تیمش 
هم کمک کرد اما حالا آن ها مهاجمی را در 
اختیار خواهند داشت که در طول شش ماه 
بازی برای پرسپولیس حتی یک گل هم نزد و 

تعداد شوت به دروازه هایش نیز زیاد نبودند.
اتلتیکو  های  تیم  در  ساله   ۲۶ بازیکن  این 
و  ایپورا  گویاس،  پرسپولیس،  گویاننس، 
حضور  دوره  است.  کرده  بازی    MT-پریماورا
او در ایران با جنجال های زیادی همراه بود؛ 
براندائو با قرارداد 700 هزار دلاری به پرسپولیس 
موفق  سرانجام  سرخپوشان  اما  بود  پیوسته 
این  رضایت  کمتر  رقمی  پرداخت  با  شدند 
بازیکن را جلب کنند. باید دید حالا او در تیم 

جدیدش ریوه آوه چه خواهد کرد.
ریوه آوه این فصل در 16 بازی تنها 11 گل به 
ثمر رسانده و آمار بسیار ضعیف گلزنی را ثبت 
براندائو چه  با جونیور  باید دید  کرده و حالا 

خواهد کرد.

تیاگو سیلوا، مدافع برزیلی چلسی به موفقیت 
این فصل این تیم ایمان دارد.

جذب  و  فراوان  گذاری  سرمایه  علیرغم 
بازیکنان جدید از جمله تیاگو سیلوا، فصل 
برای چلسی خوب آغاز نشد و در نهایت نتایج 
ضعیف منجر به اخراج فرانک لمپارد شد. در 
استخدام  به  نهایت مدیران چلسی تصمیم 
توماس توخل، سرمربی سابق پاری سن ژرمن 
پیشرفت  نتایج چلسی  روند  و حالا  گرفتند 
داشته است. تیاگو سیلوا مدعی شد با این 
بازیکنان کسب موفقیت در فصل جاری شدنی 

است.
تیاگو سیلوا گفت:»آنچه بیش از هر چیز به 
من امید و انگیزه می دهد، اعتقاد و باور من 

به این گروه از بازیکنان و به پتانسیل این تیم 
است. نیم فصل دوم یک داستان متفاوت از 
نیم فصل اول است و ما به دنبال موفقیت و 
پیروزی های بیشتر هستیم. حالا نیز انگیزه 
اثبات این مسئله و رسیدن به  زیادی برای 
این هدف داریم. بنابراین تا پایان فصل قصد 
به فتح یک جام، حالا  داریم حداقل موفق 
چه لیگ قهرمانان و چه لیگ برتر شویم و 
برای رسیدن به این هدف مبارزه خواهیم کرد. 
اگرچه ممکن است فاصله زیادی تا رسیدن 
به این اهداف داشته باشیم، اما اگر به خود 
ایمان نداشته باشیم به جایی نخواهیم رسید. 
بنابراین همه چیز معطوف تمرکز بر کارمان، 

خودباوری و ادامه تلاش همه جانبه است«.

داستان جلد

راست گفته اند که: تا مرد سخن نگفته باشد، 
عیب و هنرش نهفته باشد.

دوشنبه شب »محمود فکری« به برنامه فوتبال 
برتر آمد و در حالی که معلوم بود مشاوران رسانه 
ای به او سرمشق داده بودند تا تهاجمی شروع 
کند و تمام کند ولی آنقدر سطح بینش سرمربی 
استقلال پایین بود که بعید است پس از این 
به برنامه های زنده تلویزیون دعوت شود و اگر 

چنین شود باید تعجب کرد!
خیلی جالب است او در توجیه انتقادات علیه 
خودش پای همه را وسط کشید و ادله  اش این 
بود که »از قلعه نویی هم انتقاد می شد«! اما 
هرگز نمی توان فکری را با قلعه نویی مقایسه 
کرد، همچنین گویا به او گفته اند هرجا در مورد 
هرچی سوال پرسیدند برو توی زمین پرسپولیس 
تا با دشمنی پرسپولیس بتوانی امتیاز بگیری و 
ناکامی ها و ضعف های خودت را توجیه کنی!

او به محمد حسین میثاقی حمله کرد که »تو 
خودتم پرسپولیسی هستی وگرنه چرا بعد از 
اینکه رئیس هیات مدیره و سرپرست استقلال 

را در برنامه به جان هم انداختی همین کار را 
با پرسپولیسی ها نکردی«! نه میثاقی توانست 
»ابراهیم  نه  دهد  فکری  به  منطقی  پاسخی 

شکوری« که روی خط برنامه آمد.
اصلا این دیگر چه استدلالی است؟ واقعا باید از 
فکری پرسید که اگر یک گروه پرخاشگر آمدند 
در برنامه زنده تلویزیونی و پیش چشم میلیون  
باشگاه  )منظور  آبروی خانوادگی  ها مخاطب، 
استقلال( خود را به حراج گذاشتند باید از سایر 
باشگاه ها هم به اجبار دعوت کند که آن ها 
هم بیایند دعوا کنند تا برابری میان استقلال و 

پرسپولیس برقرار شود!؟
کاش میثاقی یا شکوری به فکری دو کلمه می 
گفتند که آقاجان پرسپولیسی ها نمی خواهند 
دعواهای خانوادگی خود را مثل سپاهان، تراکتور 
و دیگران برملا کنند و این به شما ارتباطی پیدا 
نمی کند که به زور همان بلا را هم بخواهی 
دیگران سر رقبا درآورند! اگر هیات مدیره استقلال 
آمده و چنین خطایی مرتکب شده چه دلیلی دارد 
که شما به تلویزیون دستور بدهی که این مسیر 

غلط در فلان باشگاه هم تکرار شود!؟
فکری دیشب نشان داد که چرا تیم استقلال 
نتایجش اینقدر نوسان دارد. برای اینکه سرمربی 
استقلال ثبات فکری ندارد و یک فرد عصبی 
و بدون برنامه است. او حتی آشکارا به جهان 
پهلوان تختی هم توهین کرد و او را همپای 
عده ای منسوب به »اوباش سابقه دار« قرار داد 
و سوتی های فراوانی که امیدواریم شبکه سوم 
مراقب اینگونه بدآموزی ها باشند. اما پس از 
حضور پر سر و صدای یکی از چهره های جنجال 
ساز و معروف پایتخت در تمرین تیم فوتبال 
استقلال که با آغوش گرم مسئولان کادرفنی و 
تعدادی از بازیکنان این تیم همراه بود، انتقادات 
زیادی علیه مسئولان تیم استقلال درباره چرایی 

حضور این فرد مطرح شد.
هرچند در گذشته و زمانی که امیر قلعه نویی و 
یا علیرضا منصوریان نیز سرمربیگری این تیم را 
بر عهده داشتند شاهد حضور افرادی از این دست 
با شکل و شمایل عجیب در تمرین تیم استقلال 
و  بازیکنان  با  یادگاری  گرفتن عکس های  و 
کادرفنی این تیم بوده ایم، که این بار نیز چنین 
با سرمربیگری  فردی در تمرین تیم استقلال 
محمود فکری حاضر شده و شدیدا مورد استقبال 
اعضای کادر فنی و برخی از بازیکنان این تیم 

قرار گرفته است!
درحالی که حواشی زیادی پس از حضور این فرد 

در تمرین استقلال به راه افتاده است، محمود 
زنده  برنامه  در  استقلال  تیم  سرمربی  فکری 
فوتبال برتر از شبکه سوم سیما حاضر شد تا 

پاسخگوی سوالات مجری برنامه باشد.
در بخشی از این گفت وگو زمانی که مجری برنامه 
درباره علت حضور این فرد در تمرین تیم استقلال 
سوال کرد و خواستار جلوگیری از تکرار این اتفاق 
تلخ شد، فکری در صحبت هایی عجیب نام 
این فرد را در کنار جهان پهلوان تختی قرار داد و 
گفت:»ببینید همین دوستان سال های قبل هم 
در باشگاه های مختلف می رفتند و می شدند 
پوریای ولی اما حالا که سر تمرین استقلال آمده 
اند این صحبت ها مطرح می شود. این دوستان 
با یکسری از پیشکسوتان سر تمرین آمدند و حالا 
این فضا را به وجود آورده اند. چرا همین تیپ 
دوستان وقتی سر تمرین تیم های دیگر می 
روند پوریای ولی، تختی، پهلوان و مشتی می 
شوند؟ این همان اتاق فکر است که هر اتفاقی 

می افتد می خواهند ما را بزنند«!
متاسفانه این اظهارنظر سرمربی تیم استقلال 
هیچ واکنشی از سوی مجری برنامه نیز در پی 
نداشت و فکری به جای عذرخواهی، طلبکارانه از 
حضور این فرد در تمرین استقلال با این مثال 
دور از شان و جایگاه جهان پهلوان تختی، دفاع 
کرد! انتظار می رود مدیریت باشگاه استقلال و 
مسئولان ورزش ضمن برخورد جدی با مسببان 
این اتفاق مانع از تکرار این ماجراهای تلخ در 
نام و جایگاه جهان  ایران و خدشه به  ورزش 

پهلوان تختی شوند...

تا مرد سخن نگفته باشد...

»فکری« بدون ثبات فکری

آقای تقی باستانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت نود و شش متر مربع از اعیانی 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۸۲۰/۴۵ متر مربع به شماره ۶۳۱ فرعی از ۱۴۴ اصلی مفروز و مجزی شده از اصلی مذکور 
جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره ۸۴۲۷۳۴ مورد ثبت صفحه ۴۸۵ دفتر جلد ۸۵۱ که سند مالکیت به نام عزیز الله 
قنبریها صادر و تسلیم گردیده است و برابر سند انتقال قطعی شماره ۱۴۹۸۷ مورخ 1359/3/12 دفتر ۵ کرج مع الواسطه به آقای 
تقی باستانی واگذار گردیده است سپس برابر صورت مجلس افرازی شماره ۳۳۱۹۸ مورخ 1380/4/17 پلاک اخیر به دو قطعه 
افراز گردیده است که قطعه اول افرازی به مساحت ۳۳۲/۳۵ متر مربع تحت پلاک ۲۴۵۲ فرعی سند مالکیت به نام اشخاص 
صادر گردیده است و قطعه دوم افرازی به مساحت ۴۵۲/۹۰ متر مربع تعیین گردیده است که مورد تقاضا جزو قطعه دوم افرازی 
محسوب گردیده است به علت سوختن از بین رفته است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد 
خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت 

اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی تسلیم خواهد شد.  99/814ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

احترام پیرو بخشنامه شماره ۱۷۶۵۹ مورخ 1399/9/19 اعلام میدارد آقای محمد نژاد قنبری ضمن تسلیم 
دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان به مساحت 
68/86 متر مربع قطعه ۱۱ تفکیکی واقع در طبقه ۳ سمت جنوب غربی به شماره ۸۸۶۴ فرعی از ۱۶۹ 
اصلی مفروز از پلاک ۲۶۱۵ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره دفتر الکترونیک 
۱۳۹۷۲۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۱۳۳ شماره سریال سند ۹۶۴۳۱۲ بنام مشار اليه صادر و تسلیم گردیده است و برابر سند 
رهنی ۱۸۵۵۳ مورخ 1396/12/26 دفتر خانه ۸۸ کرج در رهن بانک مسکن قرار گرفته است به علت سرقت 
مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی 
به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت 
نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی 

طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/815ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف الهه عزیزی

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

اصلا این دیگر چه استدلالی است؟ 
واقعا باید از فکری پرسید که اگر یک 
گروه پرخاشگر آمدند در برنامه زنده 
تلویزیونی و پیش چشم میلیون  ها 
)منظور  خانوادگی  آبروی  مخاطب، 
حراج  به  را  خود  استقلال(  باشگاه 
ها  باشگاه  سایر  از  باید  گذاشتند 
اجبار دعوت کند که آن ها  به  هم 
هم بیایند دعوا کنند تا برابری میان 

استقلال و پرسپولیس برقرار شود!؟
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ورزشی

آمریکا و فرانسه حریفان ایران
با انجام مراسم قرعه کشی رقابت های بسکتبال المپیک، حریفان تیم ملی 

ایران در این مسابقات مشخص شدند. روزگذشته، مراسم قرعه کشی 
رقابت های بسکتبال در بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو برگزار شد که 

به این ترتیب، تیم ملی ایران در گروه A با فرانسه، آمریکا و تیم 
برنده مسابقات انتخابی در کانادا هم گروه شد.

برد دشتستان در لیگ برتر هندبال مردان
دور رفت مرحله دوم لیگ برتر هندبال مردان از دیروز با انجام دو دیدار 

در گروه N آغاز شد.
 دو تیم پرواز هوانیروز و ستارگان دشتستان مقابل هم قرار 

گرفتند که در پایان تیم ستارگان توانست با نتیجه ۳۰ - ۲۹ بر 
تیم پرواز هوانیروز به برتری رسید. 

برگزاری رقابت های جوانان جهان در روسیه
رئیس فدراسیون کشتی روسیه از تصمیم قطعی کمیته اجرایی اتحادیه 

به  جهان  جوانان  کشتی  رقابت های  برگزاری  برای  کشتی  جهانی 
حضور  با  مسابقات  این  گفت:  وی  داد.  خبر  روسیه  میزبانی 

این  و سرود  برگزار می شود  روسیه  پرچم  با  روس  کشتی گیران 
کشور نیز نواخته خواهد شد.

۶۰۰ هزار دلار جایزه اتحادیه جهانی برای کشتی گیران
اتحادیه جهانی کشتی درپایان سال۲۰۲۱ به نفرات اول تا سوم رنکینگ هر 

وزن جوایز نقدی اهدا می کند. اتحادیه جهانی بر خلاف دوره های پیشین 
که به برترین کشتی گیران هر رشته جوایز نقدی اهداء می کرد در پایان 

سال ۲۰۲۱ به کشتی گیران برتر ۱۰ وزن آزاد، فرنگی و زنان مجموعاً 
۶۰۰هزاردلار جایزه نقدی پرداخت خواهد کرد.

هشدار به مبتلایان کرونا؛ مراقب دوپینگ باشید
ورزشکاران حرفه ای که به کرونا مبتلا می شوند باید مراقب باشند تا به خاطر 

استفاده از داروهای مصرفی در این دوران تست دوپینگ شان مثبت 
نشود. با توجه به ماندگاری اثرات برخی داروها در نمونه های 

دوپینگ، اگر فرم های مربوط پُر نشده باشد، ممکن است این امر 
به منزله دوپینگ محسوب شود و آن ها را گرفتار کند.

شرکت ملی پوشان تکواندو در تورنمنت بلغارستان
رئیس سازمان تیم های ملی تکواندو گفت: تیم ملی تکواندو برای 

آمادگی هرچه بیشتر و حضور قدرتمند در رویدادهای پیش رو 
افزود:  وی  کرد.  خواهد  شرکت  بلغارستان  تورنمنت  در 

باحضور در این تورنمنت می توانیم آمادگی تکواندوکاران 
را محک بزنیم.

منصوریان از دست های پشت پرده خبر داد
سرمربی تیم ووشو پاس گفت: دست های پشت پرده وجود داشت تا 

دانشگاه آزاد قهرمان لیگ برتر ووشو شود و از سال۹۳ تا کنون با وجود 
تمام زحمات نگذاشتند نتیجه بگیریم. وی درخصوص احتمال 

محرومیتش از سوی فدراسیون ووشو تأکید کرد: حق گرفتنی است 
و چرا باید من را درحالی که هیچ بی احترامی نکردم، محروم کنند؟

 ITF درخشش بازیکنان ایرانی در رنکینگ جهانی زیر ۱۸سال
 پس از برگزاری مسابقات تنیس تور جهانی ITF زیر ۱۸سال در جزیره کیش 

و بر اساس اعلام فدراسیون جهانی تنیس، بازیکنان جوان ایرانی 
رنکینگ خود را شناختند.

 مسابقات تور جهانی ITF زیر 18 سال از 4 لغایت 11 بهمن در 
جزیره کیش برگزار شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

رفتار و حرکات یحیی  نوع  برخلاف ظاهر و تصوری که 
گل محمدی برای مخاطبین فوتبال ایجاد کرده است، او 
هیچگاه یک سرمربی آرام و بدون حاشیه ای در فوتبال ایران 
نبوده و نوع ارتباط او با اغلب مدیرانی که تجربه همکاری 
با گل محمدی را داشتند، می تواند سندی برای اثبات این 

فرضیه باشد.
یحیی در اولین دوره حضورش در پرسپولیس به عنوان 
با  و محترمانه ای  رابطه ی حسنه  تیم، هیچگاه  سرمربی 
»محمد رویانیان« - مدیرعامل وقت باشگاه پرسپولیس - 
نداشت و اختلاف نظر او با رویانیان، حواشی بسیاری را برای 
پرسپولیسِ آن زمان به وجود آورد، اما پس از آن اتفاقات، 
گل محمدی در ذوب آهن هم اختلافات بسیار شدیدی را 
با »سعید آذری« - مدیرعامل ذوبی ها - تجربه کرد که راه 
گل محمدی را پس از گذشت مدتی از تیم اصفهانی جدا 
نمود، حتی در اواخر دوران حضور گل محمدی در شهرخودرو 
مشهد هم »فرهاد حمیداوی« - مدیرعامل باشگاه - را با 
الفاظ نادرستی مورد حمله قرار داد تا او هم از سیر روابط 
غیرمحترمانه یحیی با مدیران باشگاه بی بهره نماند، اما 
در این فصل از رقابت ها، تنش و درگیری  های عجیب و 
غریب یحیی گل محمدی با »مهدی رسول پناه«، حواشی و 

جنجال های بی سابقه ای را برای فوتبال ایران به وجود آورد 
که مهر تائیدی بر رفتار و کردار یحیی گل محمدی در نوع 
ارتباط با مدیران باشگاه های تحت هدایت او است، که گویا 
در این مورد به خصوص، فعلا نمی توان پایانی خوش برای 

جنگ یحیی و رسول پناه متصور شد.
شاید کمتر کسی باشد که فایل های مربوط به سخنان مهدی 
رسول پناه درخصوص برخی از اتفاقات پشت پرده باشگاه 
پرسپولیس را ندیده یا نشنیده باشد، اما جدا از جزئیات 
صحبت های مدیرعامل اسبق سرخ ها، بخش عمده ای از آن 
سخنان جنجالی آقای دندانپزشک در کف خیابان، مستقیما 

درخصوص شخص یحیی گل محمدی بود.
اتهاماتی که به صورت شفاف در مورد مسائلی مطرح 
شد که به طور کامل، رابطه ای مستقیم با مقوله »فساد 
مالی« داشت، حالا از نوع درخواست های غیرمعقول و 
آپشنی و رقم قرارداد چند ده میلیاردی گرفته تا روابط 
پشت پرده با برخی از بازیکنان به روش نوین »ایجنت 
شده  منتشر  فایل های  همان  در  ابتدا  که  مشترک« 
مطرح شد و بعدتر در جوابیه صحبت های گل محمدی 
در کنفراس خبری و بیانیه چند ده خطی او به صورت 

علنی و عیان، ذکر شد.
اما نامه مهدی رسول پناه به تهیه کننده برنامه فوتبال برتر، 
برای شرکت در مناظره ای با حضور یحیی گل محمدی، برای 
اثبات اتهاماتی که به سرمربی پرسپولیس وارد کرده بود، 
ابعاد مهمی از جنجال گل محمدی و رسول پناه را مطرح 

کرد.
پس از نامه نگاری مهدی رسول پناه، شبکه سه هم با انتشار 
بیانیه ای، از برگزاری مناظره میان گل محمدی و رسول پناه 
استقبال و اعلام کرد که شبکه سه و برنامه فوتبال برتر، 

آماده فراهم کردن بستر این مناظره هستند تا به نوعی از 
یک طرف مهدی رسول پناه اتهامات سنگینش را به مرحله 
اثبات برساند و از طرفی دیگر، یحیی گل محمدی پاسخگوی 

ابهامات مطرح شده در انظار عمومی باشد.
اما با شروع برنامه فوتبال برتر، محمدحسین میثاقی اعلام 
کرد، یحیی گل محمدی قصدی برای شرکت در مناظره ندارد 
و با وجود فراهم شدن بستر این مناظره و آمادگی مهدی 
رسول پناه، گل محمدی به عوامل برنامه فوتبال برتر خبر داده 

است که نمی خواهد در این محفل شرکت کند.
حالا باتوجه به آن اتهامات سنگین مهدی رسول پناه به 
مناظره،  این  در  یحیی  شرکت  عدم  دلایل  گل محمدی، 

می تواند چه مواردی باشد؟
برای  گل محمدی  حضور  عدم  دلایل  اهمیت  اصلا 
پاسخگویی به ابهامات مطرح شده چه بود؟ برهم نخوردن 
در  هم  آن  یک شخص  که  است  خنده دار  تیم؟  آرامش 
چنین  مورد  پرسپولیس،  چون  تیمی  سرمربی  جایگاه 
برای حفظ  قرار بگیرد و فقط  بزرگی  اتهامات سنگین و 
از پاسخگویی فراری باشد؟ واضح است که  آرامش تیم 

اگر هزار دلیل برای نیامدن گل محمدی وجود داشته باشد، 
حفظ آرامش تیم، قطعا آخرین مورد است، زیرا در همین 
مطلب، نگارنده از سوابق درخشان یحیی گل محمدی در 
ایجاد تنش با مدیران و برهم زدن آرامش تیم هایش به 
اندازه کافی صحبت کرد، با این اوصاف، طبق همان عادت 
چندین ساله آقا یحیی، این بار هم با فرافکنی، فرار را بر 
قرار ترجیح داد و از ناتوانی در مناظره با مدیرعامل اسبق 

سرخ ها، باز هم بهانه جویی کرد.
یحیی گل محمدی یک شخص موجه در جامعه فوتبال 
ایران محسوب می شود، اما این نوع برخورد در مسئله ای 
گل محمدی،  یحیی  شخص  از  جدا  مهم،  حد  این  به 
آبروی باشگاه پرسپولیس را هم در معرض خطر قرار داده 
است، حالا از یک منظر، این طفره عجیب گل محمدی در 
پاسخگویی به ابهامات، می تواند مهر تائیدی بر ادعا های 
مهدی رسول پناه هم باشد، حالا یحیی ماند و مسائلی مبهم 
که بازی را به نفع رسول پناه تمام کرد، یحیی گل محمدی 
قطعا، شکست سنگین و البته ننگینی را در این جنگی که 

خود شروع کننده آن هم بود، تجربه کرد.

عقب نشینی یا سکوت برای آرامش تیم!؟

یحیی سکوت کرد!

حرف آخر
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